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Gruziński minister finansów Ivane Machavariani opowiedział o
planach  rządu  Gruzji  w  zakresie  unormowania  produkcji
marihuany i eksportowania marihuany w celach medycznych. O tym
pisze „Imedi”.

„Zasadniczo jest to nowa branża. Sama uprawa jest jedną z
najstarszych, upojenie tym ziołem jest stare jak świat, ale
produkcja wyrobów z konopi wykorzystywanych w medycynie to
jest  nowość  związana  z  nowymi  technologiami”  –  podają
wypowiedź  ministra  media.

Według  Machavariani  ta  inicjatywa  pomoże  podnieść  poziom
edukacji obywateli kraju, a także „pokonać biedę i ubóstwo”.
Minister uważa również, że w ciągu najbliższych dwóch-trzech
lat, Gruzja będzie w stanie uzyskać z eksportu marihuany około
1 miliarda lari (ponad 380 milionów dolarów).

W  czerwcu  odnotowano,  że  senat  Kanady  zatwierdził  projekt
ustawy o legalizacji marihuany. Zarząd Narodów Zjednoczonych
ds. Narkotyków i Przestępczości wyraził ubolewanie z powodu
przyjęcia tej decyzji przez władze.
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